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İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın TBMM'ye Arsin'de yapılması planlanan ''Yatırım Adası Endüstri Bölgesi'nin'' akıbetine ilişkin soru önergesi verdi.

BAÞKAN BAHADIR;
YETKiLiLERi GÖREVE DAVET ETTi

Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, Vakfıkebir ilçesindeki Kredi ve Yurtlar
Kurumu yol güzergahındaki bazı önemli sorunları dile getirerek yetkililerden sorunların çözülmesini istedi.

VAKFIKEBiR MYO ÖÐRENCiLERiNE
KONFERANS VERiLDi

> Sadık AYDIN 2'de

DR. KAMÝLOÐLU;
MEVSÝM GEÇÝÞLERÝNDE
BUNLARA DÝKKAT EDÝN!
Dr. Zafer Kamiloğlu, doğru bir beslenmeyle, güçlü bir
bağışıklık sistemiyle, yaşam kalitemizi yükselterek mevsim
geçişlerini atlatabiliriz diyerek önemli açıklamalarda bulundu.

YATIRIM ADASI SÖZÜ VERDÝLER, BÝR ÇÝVÝ BÝLE ÇAKMADILAR

HP Vakfıkebir İlçe Başkanı 

COlcay Bahadır, Vakfıkebir 
ilçesindeki Kredi ve Yurtlar 

Kurumu yol güzergahındaki bazı 
önemli sorunları dile getirerek 
yetkililerden sorunların 
çözülmesini istedi.
“KALDIRIM SIKINTISI”
Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir 
İlçe Başkanı Olcay Bahadır 

yaptığı açıklamada, Vakfıkebir 
ilçemizdeki Kredi ve Yurtlar 
Kurumu yol güzergahında bazı 
önemli sorunları dile getirmek 
istiyorum. Bu sorunlar, 
öğrencilerin ve mahalle halkının 
güvenliği ve konforu açısından 
büyük önem taşımaktadır. Başlıca 
sorunlardan biri, bu yol 
güzergahında yaya için bir 

kaldırımın olmamasıdır. Yaya 
trafiğinin yoğun olduğu bir alanda, 
yaya kaldırımlarının olmaması 
ciddi bir güvenlik zaafiyetine yol 
açmaktadır. Özellikle KYK'da 
konaklayan öğrenciler için bu 
durum büyük bir risk 
oluşturmaktadır. Acil bir şekilde 
yaya kaldırımlarının yapılması 
gerekmektedir. 

KAHVERENGi KOKARCAYA KARÞI
TOPYEKÜN MÜCADELE EDiLMELi
Beşikdüzü İlçe Tarım ve Orman Müdürü Ahmet Yayla, fındık başta olmak üzere 300'e yakın bitki türüne büyük
zarar veren “Kahverengi Kokarca” ile mücadele konusunda bilgilendirme toplantılarına devam ediyoruz dedi.

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de > Sadık AYDIN 3'de

Yİ Parti Trabzon 

İMilletvekili Yavuz Aydın, 
2019 yılında Resmi 

Gazete'de yayımlandıktan 
sonra hiçbir çalışma 
yapılmayan Yatırım 
Adası'nı gündeme getirdi. 
Sanayi ve Teknoloji Bakanı 
Sayın Mehmet Fatih 
Kacır'a soru önergesi 
vererek,  Yatırım Adası'nın 
ne zaman bitirileceğine 
ilişkin sorular sordu.  Deniz 
dolgu işlemleri bile 
tamamlanmayan yatırım 
adasının yapımına dair 

sorunları TBMM 
gündemine taşıdı. İYİ Parti 
Trabzon Milletvekili Yavuz 
Aydın,  Arsin Yatırım Adası 
ve Endüstri Bölgesi'nin 
geleceğine yönelik, Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Sayın 
Mehmet Fatih Kacır'ın 
cevaplandırılması 
istemiyle TBMM 
Başkanlığına soru 
önergesi verdi. 
“TRABZON'UN 
SANAYİLEŞMESİ İÇİN 
PROJE DERHAL 
TAMAMLANMALI”

Trabzon İlinde orta ve 
yüksek katma değerli 
sanayinin gelişmesini 
sağlayacak ve bölgede 
önemli sorun olan yatırım 
arazisi yetersizliğine 
çözüm teşkil edeceğini 
belirten Aydın şu şekilde 
devam etti: Trabzon 
Yatırım Adası Endüstri 
Bölgesi'nin biran önce 
yapımına başlanılması 
Trabzon'un 
sanayileşmesine ve 
gelişmesine büyük katkı 
yapacaktır.

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de> Sadık AYDIN 2'de

MÝLLETVEKÝLÝ SUÝÇMEZ,
SAÐLIK ÇALIÞANLARINA
YAPILAN SALDIRILARI KINADI
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Trabzon Milletvekili
Sibel Suiçmez, parti yöneticileriyle birlikte Vakfıkebir
Devlet Hastanesi'ni bir ziyaret gerçekleştirdi.



İ
Yİ Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın, 2019 yılında 
Resmi Gazete'de 

yayımlandıktan sonra hiçbir 

çalışma yapılmayan Yatırım 
Adası'nı gündeme getirdi. 
Sanayi ve Teknoloji Bakanı 
Sayın Mehmet Fatih Kacır'a 
soru önergesi vererek,  Yatırım 
Adası'nın ne zaman 
bitirileceğine ilişkin sorular 
sordu.  Deniz dolgu işlemleri bile 
tamamlanmayan yatırım 
adasının yapımına dair sorunları 
TBMM gündemine taşıdı. İYİ 
Parti Trabzon Milletvekili Yavuz 
Aydın,  Arsin Yatırım Adası ve 
Endüstri Bölgesi'nin geleceğine 
yönelik, Sanayi ve Teknoloji 
Bakanı Sayın Mehmet Fatih 
Kacır'ın cevaplandırılması 
istemiyle TBMM Başkanlığına 
soru önergesi verdi. 
“TRABZON'UN 
SANAYİLEŞMESİ İÇİN PROJE 

DERHAL TAMAMLANMALI”
Trabzon İlinde orta ve yüksek 
katma değerli sanayinin 
gelişmesini sağlayacak ve 
bölgede önemli sorun olan 
yatırım arazisi yetersizliğine 
çözüm teşkil edeceğini belirten 
Aydın şu şekilde devam etti: 
Trabzon Yatırım Adası Endüstri 
Bölgesi'nin biran önce yapımına 
başlanılması Trabzon'un 
sanayileşmesine ve gelişmesine 
büyük katkı yapacaktır.
“BÖLGENİN İSTİHDAM 
SORUNUNU BÜYÜK ÖLÇÜDE 
BİTİRECEKTİR”
Trabzon Yatırım Adası Endüstri 
Bölgesi; 24 Ağustos 2019 tarihli 
Resmi Gazete 'de yayımlanan 
karar ile endüstri bölgesi olarak 
ilan edildiğine dikkat çeken 

Aydın, bölge ihracatına ve 
istihdamına çok önemli katkı 
sağlayacak ve Trabzon İlimizde 
yatırımcıların yatırım yeri 
bulmada yaşadıkları soruna 
büyük ölçüde çözüm olacak 
endüstri bölgesi yatırımının 
biran önce yapımına 
başlanılması hayati önem 
taşımaktadır. Bu projeyle birçok 
kişiye istihdam olanağı da 
sağlanacak olmasına rağmen 
Arsin Yatırım Adası yapımına 
dair üç yıldır herhangi bir 
çalışma başlatılmadığını 
belirterek sözlerini bitirdi.
“SORU ÖNERGESİNDE ALTI 
SORU VAR”
1. Resmi gazetede 
yayımlandıktan sonra Trabzon 
Yatırım Adası Endüstri Bölgesi 

için bakanlığınızca çalışmalarda 
bulundunuz mu? Bulunduysanız 
hangi çalışmalarda bulundunuz?
2. Trabzon Yatırım Adası ve 
Endüstri Bölgesi şuan hangi 
aşamadadır? Ekim 2023 tarihine 
kadar ne kadar ilerleme 
kaydedilmiştir?
3. Trabzon Yatırım Adası ve 
Endüstri Bölgesi ne zaman 
tamamlanacak ve faaliyete 
geçecektir?
4. 2024 yatırım programına 
alınmayan Arsin Yatırım Adası 
ve Endüstri Bölgesi'nin 
tamamlanabilmesi için 
bakanlığınızca ya da ilgili 
kurumlarla birlikte yaptığınız 
çalışma var mıdır? Varsa bu 
çalışmalar nelerdir? Yoksa ne 
zaman yapılacaktır?

5. Yatırım programına 
alınamayan bu projenin geleceği 
hakkında ne planlamaktasınız? 
Yeni düzenlemeler ile bu 
projenin yeniden yatırım 
programına dahil edilmesi 
düşünülmekte midir?
6. Yatırım teşvik mevzuatında 
3'üncü bölge kategorisinde 
bulunan Trabzon şehrinin, daha 
çok yatırımcı çekmesi ve 
işsizliğin azalmasını sağlamak 
amacıyla 4 veya 5'inci bölge 
kategorisine alınması 
düşünülmekte midir? 
Düşünülmekte ise ne zaman için 
düşünülmektedir? 
Düşünülmüyorsa, Trabzon'da 
yatırımcı çekmek ve istihdamı 
artırmak için ne gibi projeler 
üretmeyi planlıyorsunuz?
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YATIRIM ADASI SÖZÜ VERDİLER, BİR ÇİVİ BİLE ÇAKMADILAR
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın TBMM'ye Arsin'de yapılması planlanan ''Yatırım Adası Endüstri Bölgesi'nin'' akıbetine ilişkin soru önergesi verdi.
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BAŞKAN BAHADIR; YETKİLİLERİ GÖREVE DAVET ETTİ
Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, Vakfıkebir ilçesindeki Kredi ve Yurtlar Kurumu yol güzergahındaki bazı önemli sorunları dile getirerek yetkililerden sorunların çözülmesini istedi.

DR. KAMİLOĞLU; MEVSİM GEÇİŞLERİNDE BUNLARA DİKKAT EDİN!
Dr. Zafer Kamiloğlu, doğru bir beslenmeyle, güçlü bir bağışıklık sistemiyle, yaşam kalitemizi yükselterek mevsim geçişlerini atlatabiliriz diyerek önemli açıklamalarda bulundu.

V
akfıkebir Büyükliman 
Aile Sağlığı Merkezi 
Doktorlarından Aile 

Hekimi Dr. Zafer Kamiloğlu, 
"Sabahları yataktan çıkmakta 
zorlanıyor, uykunuzu alsanız 
da kendinizi yorgun 
hissediyorsunuz. Bununla 
birlikte havanın daha erken 
kararması, güneşin yerini 
yağmurun alması, soğukların 
gitgide artıp, işlerin 
yoğunlaşması dolayısıyla 

gelişen halsizlik, stres ve 
beslenme düzeninizde 
değişiklik meydana 
gelmesinden şikâyetçisiniz. 
Peki bunun neden böyle 
olduğunu hiç düşündünüz mü?" 
Tüm bu şikayetlerin sebebinin 
mevsim geçişleri olduğunu 
belirten Dr. Zafer Kamiloğlu, 
doğru bir beslenmeyle, güçlü 
bir bağışıklık sistemiyle, yaşam 
kalitemizi yükselterek böyle 
hissetmekten 

kurtulabileceğinizi unutmayın 
dedi.
“MEVSİM GEÇİŞLERİNDE 
BUNLARA DİKKAT EDİN!”
Dr. Zafer Kamiloğlu, doğru bir 
beslenmeyle, güçlü bir 
bağışıklık sistemiyle, yaşam 
kalitemizi yükselterek mevsim 
geçişlerini atlatabiliriz diyerek 
yapılması gerekenler hakkında 
bilgi verdi. 1. Bağışıklık 
sisteminizi güçlendirin; Bu 
dönemde vücut direncini 

arttırmak, hastalıklardan 
kendimizi koruyabilmek için 
antioksidan olarak da görev 
yapan A, C, E vitaminleri ile 
selenyum, çinko, magnezyum 
gibi minerallerin yanı sıra 
omega-3 ve omega-9 yağ 
asitlerinden yeteri kadar almak 
gerekir. Günde 5-6 porsiyon 
sebze tüketerek günlük 
almamız gereken vitamin ve 
mineralleri almış oluruz. Balık, 
balıkyağı, keten tohumu soya 
fasulyesi ve cevizde bulunan 
omega-3 yağ asitleri güçlü bir 
antioksidandır ve bağışıklık 
sistemimizin 
güçlendirilmesinde etkilidir. 
Ayrıca zeytinyağı, fındık yağı 
gibi sıvı yağlarda bulunan 
omega-9 yağ asitleri de 
bağışıklık sistemini olumlu 
etkiler. Doğal enerji kaynağı 
olarak adlandırılan ruşeym, 
mineral maddeler açısından 
zengin demir, çinko 
magnezyum, fosfor, potasyum 
ve bakır içermektedir. Günlük 
beslenme programınızda 

kullandığınız ruşeym 
ekmeklerine ilaven 
marketlerden alacağınız 
ruşeymi de mutfağınıza 
taşıyabilirsiniz. Ayrıca sebze ve 
meyvelerin yıkanarak 
tüketilmesinin yanı sıra hijyen 
kurallarına da dikkat etmeliyiz.
2.Sıvı tüketimini ihmal 
etmeyin!; Çay, kahve, kola, 
kakao gibi kafein içeren 
içecekler yerine bağışıklık 
sistemimizi de destekleyen 
ıhlamur, kuşburnu, ada çayı, 
beyaz çay veya yeşil çay gibi 
bitki çaylarını tercih edelim. 
Toksinlerden ve mikroplardan 
arınmanın en iyi yolu su ile 
sağlanıyor. Gerek sıkça elleri 
yıkamak gerek yeterli sıvı alımı 
hastalıklardan korunmada su 
sayesinde gerçekleşen en etkili 
yöntemlerdir Kış aylarında 
soğuk nedeniyle su tüketimi 
azalmaktadır. Vücudun su 
ihtiyacı ne kadar azalsa da kilo 
kontrolünü sağlamak amacıyla 
günde 2-2,5 litre su 
tüketilmelidir. Su tüketiminde 

zorluk yaşayanlar, günlük 
olarak içecekleri suyu tarçın, 
karanfil veya limon ile aromalı 
hale getirerek tüketim kolaylığı 
sağlayabilir.
3.Kışın yürüyüş ve spor 
yapmaktan korkmayın!; 
Havaların soğuması, günlerin 
kısalması hareketsiz bir 
yaşama davetiye çıkarıyor ve 
sonucunda kış aylarında alınan 
kilolarda kaçınılmaz oluyor. Ne 
de olsa mevsim kıştır, kat kat 
giyinebiliriz, kilolarımızı 
giysilerimizle kamufle edebiliriz 
diye düşünebilirsiniz. Ancak 
bilinmelidir ki; kışın yapılan 
spor yazın yapılan spordan 
daha etkilidir. Kış aylarında 
vücut ısısına bağlı olarak 
beden spora daha iyi cevap 
verir, metabolizmanızı 
hızlandırır ve mevsim 
geçişlerine adapte olmaya 
çalışan vücudunuza dost olur. 
Her gün 40-45 dakikalık orta 
tempolu yürüyüşler bedeninize 
yapacağınız en büyük iyilik 
olacaktır.

C
HP Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır, Vakfıkebir 
ilçesindeki Kredi ve Yurtlar 

Kurumu yol güzergahındaki bazı 
önemli sorunları dile getirerek 
yetkililerden sorunların 
çözülmesini istedi.
“KALDIRIM SIKINTISI”
Cumhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay 
Bahadır yaptığı açıklamada, 
Vakfıkebir ilçemizdeki Kredi ve 
Yurtlar Kurumu yol güzergahında 
bazı önemli sorunları dile 
getirmek istiyorum. Bu sorunlar, 
öğrencilerin ve mahalle halkının 

güvenliği ve konforu açısından 
büyük önem taşımaktadır. 
Başlıca sorunlardan biri, bu yol 
güzergahında yaya için bir 
kaldırımın olmamasıdır. Yaya 
trafiğinin yoğun olduğu bir 
alanda, yaya kaldırımlarının 
olmaması ciddi bir güvenlik 
zaafiyetine yol açmaktadır. 
Özellikle KYK'da konaklayan 
öğrenciler için bu durum büyük 
bir risk oluşturmaktadır. Acil bir 
şekilde yaya kaldırımlarının 
yapılması gerekmektedir. 
“AYDINLATMA SIKINTISI”
Diğer bir sorun ise yol 

güzergahındaki ışıklandırmanın 
yetersiz olmasıdır. Özellikle gece 
saatlerinde, yeterli aydınlatma 
olmadığından dolayı güvenlik 
riski artmaktadır. Kötü 
aydınlatılmış bölgelerde hırsızlık 
ve saldırı gibi olaylar daha sık 
yaşanmaktadır. Bu nedenle, yol 
güzergahının tamamının etkili bir 
şekilde aydınlatılması 
gerekmektedir.
“SOKAK HAYVANLARI 
SIKINTISI”
Ayrıca, başıboş sokak 
hayvanlarının KYK'da 
konaklayan öğrencileri ve 

mahalle halkını tedirgin etmesi 
de ciddi bir sorundur. Sokak 
hayvanlarıyla karşılaşma ve 
saldırı riski, öğrencilerin güvenlik 
endişesini artırmaktadır. 
Yetkililerin, bu sorunu çözmek ve 
sokak hayvanlarının kontrol 
altına alınması için önlem alması 
gerekmektedir.
“GÜVENLİK SIKINTISI”
Son olarak, yetkililerin 
yaşanması muhtemel 
olumsuzluklara karşı önlem 
almak konusunda 
sorumluluklarını yerine 
getirmemeleri eleştiriye açıktır. 
Öğrencilerin ve mahalle halkının 
güvenliği ve konforu için gerekli 
önlemlerin alınması büyük önem 
taşımaktadır. Yaya kaldırımlarının 
yapılması, yol güzergahının 
aydınlatılması ve sokak 
hayvanlarıyla ilgili kontrollerin 
sağlanması gibi adımların acil 
olarak atılması gerekmektedir. 
Bu açıklama, Vakfıkebir 
ilçesindeki sorunlara dikkatinizi 
çekmek ve alınması gereken 
önlemleri vurgulamak istedik. 
Öğrencilerimizin ve mahalle 
halkımızın güvenliği ve konforu 
için acil önlem almanızı rica 
ediyor, bu konuların tarafımızdan 
takip edileceğinin bilinmesini 
istiyoruz dedi.”



Büyükliman
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KAHVERENGi KOKARCAYA KARŞI
TOPYEKÜN MÜCADELE EDİLMELİ
Beşikdüzü İlçe Tarım ve Orman Müdürü Ahmet Yayla, fındık başta olmak üzere 300'e yakın bitki türüne büyük zarar veren “Kahverengi Kokarca” ile mücadele konusunda bilgilendirme toplantılarına devam ediyoruz dedi.

B
eşikdüzü Borsa İstanbul 
Fen Lisesinde 
öğrencilere yönelik 

verilen “Kahverengi Kokarca” 
eğitimine 250 öğrenci katıldı. 
Öğrencilere bölgemizde son 
zamanlarda yoğunluk ve zararı 
artan kahverengi kokarcanın 
tanıtımı, yayılması, tüm sebze 
ve meyvelerde yapmış 
oldukları zarar ve veri kayıpları, 
mücadele yöntemleri 
konusunda Beşikdüzü ilçe 
tarım ve Orman Müdürü Ahmet 
Yayla tarafından önemli bilgiler 
verildi. Beşikdüzü ilçesinde tüm 
mahalle muhtarları ve çiftçilerle 
bu konudaki çalışmalar devam 
ediyor.
“TOPYEKÜN MÜCADELE”
Beşikdüzü İlçe Tarım ve Orman 
Müdürü Ahmet Yayla 
tarafından verilen seminerde, 

fındık başta olmak üzere 300'e 
yakın bitki türüne büyük zarar 
veren “kahverengi kokarca” ile 
mücadele için toplantılar 
devam ediyor dedi. Müdür 
Yayla, Toplantıda, kahverengi 
kokarcaya karşı topyekun 
mücadele başlatılması 
gerektiği vurguladı. İstilacı bir 
tür olan “kahverengi kokarca” 
zararlısının tarım ürünlerine 
zarar vermesinin önlenmesi 
için uygulanacak önlemler 
hakkında bilgi verdi. 
“Kahverengi Kokarca” ile 
mücadelede yapılması gereken 
çalışmalar hakkında 
katılımcıları bilgilendirdi.
“300'E YAKIN BİTKİ 
TÜRÜNDE BÜYÜK ÖLÇÜDE 
ZARAR VERİYOR”
“Kahverengi kokarca” 
zararlısının, hızla yayıldığını, 

fındıkta şekilsiz, lekeli ve çürük 
meyve oluşumuna sebebiyet 
verdiğini ve 300'e yakın bitki 
türünde büyük ölçüde zarar 
meydana getirdiğini belirten 
Yayla, “İlk olarak yapacağımız 
mekanik mücadelede toplama 
ve imha yöntemiyle yıl içinde 
oluşabilecek popülasyon 
düşürülebilir. Kışlaklara 
çekilme öncesinde biyoteknik 

mücadele yapabiliriz. 
Kahverengi kokarca zararlısı 
ile mücadelede şu an İl ve ilçe 
Orman Müdürlüğümüzce 18 
ilçemizde teknik ekiplerimiz 
oluşturuldu. Bahar dönemi için 
organize bir şekilde kimyasal 
mücadele için bilgilendirmeler 
yapılıyor” dedi
“TOPYEKUN MÜCADELE 
ETMEMİZ GEREKİYOR”

“Kahverengi Kokarca” için etkin 
bir mücadele yürütülmesi 
gerektiğine vurgu yaparak, 
“İlimiz, ilçelerimiz ve bölgemizin 
en önemli ürünü olan fındığı, 
birkaç sene içerisinde 
mücadele edilmez ise büyük 
ölçüde zarara uğratacak bir 
zararlıdan bahsediyoruz. 
Topyekun mücadele etmemiz 
gerekiyor diye konuştu.
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MİLLETVEKİLİ SUİÇMEZ,
SAĞLIK ÇALIŞANLARINA

YAPILAN SALDIRILARI KINADI
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Trabzon Milletvekili Sibel Suiçmez, parti
yöneticileriyle birlikte Vakfıkebir Devlet Hastanesi'ni bir ziyaret gerçekleştirdi.

eraberindeki CHP 

BVakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır ve ilçe 

yöneticileriyle Vakfıkebir Devlet 
Hastanesi'ne giden Milletvekili 
Sibel Suiçmez, Başhekim Doç. 
Dr. Aydın Kant ve Hastane 
Müdürü Yahya Sağıroğlu ile 
Araştırmacı Süleyman Soylu'yu 
ziyaret ederek, hastaneye ve 
sağlık çalışanlarına yapılan 
saldırı nedeniyle geçmiş olsun 
dileklerini iletti.

“SAĞLIKÇILARIMIZIN TEK 
İSTEĞİ GÜVENLİ VE 
HUZURLU BİR ÇALIŞMA 
ORTAMIDIR”
Milletvekili Suiçmez, 
“Vatandaşlarımızın sağlığı için 
fedakârca gece gündüz 
demeden çalışan sağlık 
çalışanlarına gerekli saygıyı 
göstermek hepimizin asli 
görevidir.” dedi. Milletvekili 
Suiçmez, “Gecesini gündüzüne 
katarak çalışan sağlıkçılarımızın 

hiçbiri şiddeti hak etmemektedir. 
Hastanelerimizde güvenliğin 
artırılması ve şiddet 
uygulayanlara caydırıcı cezalar 
verilmediği sürece şiddet 
vakaları artmaya devam 
edecektir. Sağlıkçılarımızın tek 
isteği güvenli ve huzurlu bir 
çalışma ortamıdır. Yetkilileri 
göreve davet ediyoruz. 
Konunun takipçisi olacağız ve 
sağlıkçılarımıza söz veriyoruz 
her zaman yanlarındayız dedi.”
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VAKFIKEBİR MYO ÖĞRENCİLERİNE
KONFERANS VERİLDİ
Vakfıkebir İlçe Müftüsü Şükür Küçük, Trabzon Üniversitesi Vakfıkebir Meslek Yüksek Okulu Öğrencilerine
Mevlidi Nebi Haftası münasebetiyle “Peygamberimiz iman ve istikamet” konulukonferans verdi.

akfıkebir 

VMeslek Yüksek 
Okulu 

Öğrencilerine Mevlidi 
Nebi Haftası 
dolayısıyla 
konferansveren İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük 
konuşmasında; 
“Peygamber 
efendimizin yolunda 
yürüyen genç; 
güvenilir, emin, 
samimi, dosdoğru, adil 
olmalıdır” dedi. 
“Peygamberimiz iman 

ve istikamet” konulu 
konferansı gençlerin 
ilgi ile dinlemelerin 
den dolayı Müftü 
Küçük memnuniyetini 
ifade etti. Konferansı 
öğrencilerle birlikte 
takip eden Vakfıkebir 
Meslek Yüksek Okulu 
Müdürü Doç. Dr. Tolga 
Ergün konferansın 
sonunda, 
sunumlarından dolayı 
Müftü Şükür Küçük' e 
teşekkür etti ve Plaket 
takdiminde bulundu.
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C
HP Trabzon İl 
Başkanlığı'nda 
gerçekleştirilen devir 

teslim törenine CHP Trabzon 
Milletvekili Sibel Suiçmez, CHP 
Trabzon İl Başkanı Mustafa Bak, 
CHP Trabzon Önceki Dönem İl 
Başkanı Nurcan Aşçı Demiröz, 
CHP Trabzon İlçe Başkanı 
Haluk Batmaz ile birlikte çok 
sayıda partili katılım sağladı. 
Gerçekleştirilen tören ile birlikte 
Nurcan Aşçı Demiröz görevi 
Mustafa Bak'a devretti. Nurcan 
Aşçı konuşma esnasında 
gözyaşlarına hakim olamadı.
“MAKAMLAR VE KOLTUKLA 
GELİP GEÇİCİDİR”
CHP Trabzon Önceki Dönem İl 
Başkanı Nurcan Aşçı Demiröz 
devir teslim töreninde yaptığı 
açıklamalarda, “Onurla ve 
gururla yaptığım görevimi bugün 
İl Başkanı Mustafa Bak ve 
yönetim kuruluna devrediyorum. 
30 seneye yakındır 
kürsülerdeyim ama bu biraz 
daha farklı. Cumhuriyet Halk 
Partisi Trabzon İl Başkanlığı 
görevinden gurur duydum. Beni 
hiç yalnız bırakmayan yönetim 
kurulu arkadaşlarıma teşekkür 
ediyorum. Gençlik ve Kadın 
Kolları başkanlarımıza da ayrı 
ayrı teşekkür etmek istiyorum. 
Makamlar ve koltukla gelip 
geçicidir. Sözleriniz ile 
eylemleriniz lütfen bir olsun. 
Kırılan kalpleri yapmak zordur. 2 
sene çabuk geçer ama kırılan 
kalpler düzelmez. Lütfen 
birbirimizin yüzüne bakacak 
şekilde davranalım. Bundan 
sonraki çalışma grubundan yer 
almak istediğimi ben de 
belirttim. Mustafa Bak ve 
yönetimine başarılar diliyorum. 
Her zaman yanında olacağım. 
Parti okulunda da aktif bir 
şekilde görev alacağım” 

ifadelerine yer verdi. Nurcan 
Aşçı konuşma esnasında 
gözyaşlarına hakim olamadı.
“CHP TRABZON İL BAŞKANI 
MUSTAFA BAK: 
VATANDAŞLAR UMUTLARINI 
BİZE SAKLADI”
CHP Trabzon İl Başkanı 
Mustafa Bak açıklamalarında, 
“Kıymetli il başkanımızın 
açıklamaları beni de 
duygulandırdı. Cumhuriyet Halk 
Partisi için emek veren herkes 
bizim çok kıymetlidir. 100 yıllık 
çınar olan partimizin 
hizmetkarlarıyız. Partimize emek 
veren, hizmet eden ve gönülden 
destek veren tüm 
yoldaşlarımıza, Atatürkçü 
yoldaşlarımıza, Cumhuriyet 
değerlerine sahip yoldaşlarımıza 
iyi ki varsınız diyorum. Birlikte 
yol yürüyeceğiz. Önce ilçe 
sonrasında il kongremizi yaptık 
ve devam ediyor. Sonrasında bir 
kurultay sürecimiz olacak. 14-28 
Mayıs seçimlerinden sonra 
morallerimiz bozuldu. Örgütsel 
olarak demoralize olduk. Yine 
başaramadık yönünde bir moral 
çöküntüsü ve yılgınlık oldu. 
Bizler bu ülkenin geleceği olarak 
mücadelemizden 
vazgeçmeyeceğiz. Ulu 
Önderimiz Mustafa Kemal 
Atatürk'e verdiğimi söz 
doğrultusunda ülkemizi çağdaş 
seviyeye çıkarabilmek için 
sonuna kadar mücadele 
edeceğiz. Hepimizin bu 
mücadelenin birer bireyiyiz. 
Kongreler gelip geçer ve yarışlar 
olur. Bunlar demokratik 
yarışlardır. Kongredeki 
adaylarımıza, yoldaşlarımıza 
demokratik sürece ve partimize 
katkıları nedeniyle çok teşekkür 
ediyorum. Kongrenin kazananı 
Cumhuriyet Halk Partisi 
olmuştur çünkü iktidar olacağız. 

Yolumuz uzundur. Bizden önce 
görev yapanların da bu süreçte 
çok emekleri var. Hepsine çok 
teşekkür ediyorum. Ben 
siyasette ender insanlar tanıdım. 
Nurcan Aşçı Demiröz 
akademisyenliğinin yanına çok 
samimi bir insan. Onu tanımış 
olmaktan dolayı çok mutluyum. 
Bu mücadele veya emeğimiz 
burada bitmez. Başkanımızdan 
söz aldım. Mücadelemiz birlikte 
devam edecek. Birlikte 
yürüyeceğiz ve mutlaka 
başaracağız. Kongrelerde de 
belirttiğim gibi önümüzde yerel 
seçimler var. Bizim en büyük 
sınavlarımızdan biri olacaktır. 
Bugün CHP Trabzon Milletvekili 
Sibel Suiçmez ve CHP Trabzon 
İlçe Başkanı Haluk Batmaz ile 
birlikte Pazarkapı'da saha 
çalışması yaptık. Esnaflarımızı 
ziyaret ettik. Sahadaki 
vatandaşlar umutlarını bize 
saklamış durumda. İyi 
çalışmamızı ve mutlaka sahada 
olmamız gerektiğini söylüyorlar. 
Bunu gözlemledik ve çok 
çalışacağımızın sözünü verdik. 
Bütün yoldaşlarımız ile birlikte 
mücadele vereceğiz. Hiçbir 
arkadaşımız bu sürecin dışında 
kalmamalı. Partide görevi olsun 
olmasın bu süreçte partiye nasıl 
katkı verileceği yönünde 
dayanışma olmalı. Cumhuriyet 
Halk Partisi'ni iktidar yapmak 
için görev talep etmenizi 
istiyorum. Bu süreci birlikte 
yöneterek başaracağız. 
Kimsenin dışarda 
kalmayacağının sözünü 
veriyorum. Ben kucaklamayı 
seven birisiyim. Hepinizi 
kucaklamaya geldim. Kimseyi 
ayrıştırmak istemiyorum. 
Kırılganlıkları da kabul 
etmiyorum. Katılımlarınız için 
teşekkür ediyorum, sizleri çok 

seviyorum. Biz kocaman bir 
aileyiz” ifadelerini kullandı.
“CHP TRABZON 
MİLLETVEKİLİ SİBEL 
SUİÇMEZ: DEĞİŞEREK 
BAŞARIYI SAĞLAYACAĞIZ”
CHP Trabzon Milletvekili Sibel 
Suiçmez: “Mustafa Bak 
başkanımız mazbatasını alınca 
beni aradı. Meclis çalışmaları 
geç bitince gece saatlerinde 
geldim ve katılım sağladım. Bu 
seçimin bir kaybedeni yoktu. 
Herkesin gözü bir Trabzon'da bir 
de İstanbul'da oldu. Herkes 
güçlü adaylı bir seçimde olay 
çıkacak yönünde beklentiye girdi 
ama Trabzon örgütü birlik ve 
beraberlik içerisinde özgür bir 
ortamda düşüncelerini söyleyen, 
eleştirilen ve çözüm üreten bir 
şekilde başarı ile kongreyi 
tamamladı. Emeği geçen 
herkesi teşekkür ediyorum. Tüm 
adaylarımıza gönül dolusu 
teşekkür ediyorum. Büyük bir 
olgunluk ile tamamlanan 
kongremizde katkıları büyüktür. 
Yaşadıklarımızı ve alanda 
yaşadıklarımızı hepimiz 
biliyoruz. Bu süreçte alanda 
birlikte çalışmalar yürüttük. 
Şimdi başka bir evredeyiz. 
Kongremiz bitti ve o defteri 
kapattık. Baştan beri her 
kongrede söyledim ve 
söylemeye devam edeceğim. 
Öne çıkanı arkasından tutarak 
çekmeyeceğiz. Saygı 
duyacağız. Dayanışma 
içerisinde olacağız. Seçimi 
kaybettiğimizde bu kapıları 
terkederek gitmeteceğiz. 
Değişeceğiz ve değişerek 
başarıyı sağlayacağız. Elbette 
önümüzde bir kurultay süreci 
var. Onun konuşmasını başka 
zaman yaparız ama 
önemsediğim yerel seçimleri 
yaşayacağız. Alanda herkes 
bize çalışın ve bizi bunlardan 
kurtarın diyorlar. Artık 
umutsuzluğa yer yok. Bunu 
daha çok çalışarak başaracağız. 
Daha çok çalışacağız. Sadece 
bugün değil her gün böyle 
kalabalık olacağız. İl ve ilçeler 
çağrı yapınca birlikte alanda 
olacağız. Atatürk ve ilkelerine, 
devrimlerine bağlı olacağız. 
Sadece seçim günü değil 
partimizin her üyesiyle 
çalışmaya devam edeceğiz. 
Vatandaşa dokunacağız. 
Dokunmak kazandırıyor. 
Meclis'te ne konuşursak 

konuşalım karşılığı vatandaşa 
dokunmaktır. Bunu yapabilecek 
kadrolar Cumhuriyet Halk 
Partisi'nde var. Bunu 
yapabilecek inanç hepimizde 
var. Şimdi dün bitti ve yarın için 
yeni bir şeyler söylemek 
zamanıdır. Yarın için yeni 
hikayeler yazma zamanıdır. Biz 
geçmişteki tüm 
kahramanlarımızı selamlıyoruz 
ama artık yeni kahramanlarımız 
ile birlikte sokaklarda yer alarak 
yeni hikayeler yazma zamanıdır. 
Kimse bizden boyu bükük 
durmamızı beklemesin. Özellikle 
iktidara söylüyorum. Dünden 
daha fazla çalışacağız. 
Seçimlerden aldığımız dersler 
ile yanlışlarımızı en aza 
indirerek çok çalışacağız. 
Birlikte olacağız ve güçlü 
olacağız. Artık milletvekili ile il 
başkanı, il başkanının ilçe 
başkanı ile problemli olduğu 
dönemleri sonlandırmak 
zorundayız. Kişisel hesaplarınızı 
kişisel alanlarınızda yapın. 
Partiyi kişisel hırslar ile 
yönlendirmeyi bir kenara 
bırakmak gerekiyor. Çok net ve 
açık söylüyorum. Eski 
hastalıklarımızı tedavi etmek 
zorundayız. Gece sabaha karşı 
geldim ve buraya geldim. 
Çalışmak zorundayız. Bir kişi ile 
tek milletvekili ile olmaz. 
Hepimiz milletvekiliyiz gibi 
hareket etmeliyiz. Bu istek 
hepimizde var. Birlik ve 
beraberlik içerisinde olalım. 
Dayanışma ruhu ile çalışalım. 
Nurcan başkanımıza yürekten 
teşekkür etmek istiyorum. Zor 
şartlar altında bu süreci 
yürütmeye çalıştı. Alanlarda 
mümkün olduğunca beraber 
çalıştık ve zorluklarına şahit 
olduk. Nurcan başkana ve 
yönetim kuruluna teşekkür 

ediyorum. Hep birlikte yine 
alanlarda olacağız. Bilimsel 
desteklerini alacağız. Onun 
dışında eşi ve kızına da 
teşekkür ediyorum. Siyasette 
kadınsanız işiniz zordur. Bunu 
sağlamak için ailenizden destek 
almalısınız. Mustafa başkanım 
çok başarılı bir süreç sonrası il 
başkanı oldu. Yönetimi ve onu 
gönülden kutluyorum. Artık 
birlikte çalışmaya devam 
edeceğiz. Nasıl çalıştıklarını da 
biliyoruz. Mustafa başkanımıza 
katılmadığım tek şey şuydu. 
'Gelin çalışın' dedi ama gelin 
çalışın değil bunu hep birlikte 
yapacağız. Bu kapıdan çıkan 
gidiyor. Bunu daha önce 
yaşadık. Mustafa başkanımızın 
herkesi kucaklacağını ve 
herkese görev vereceğine 
inanıyorum. Bu demokrasi 
yarışında çok iyi bir çalışma 
yapan diğer iki başkan 
adaylarımıza da gönülden 
teşekkür ediyorum. Trabzon'da 
demokrasi örneğini yaşattılar. 
Buralara gelirken veya aday 
olurken ekiplerle gelmek normal 
ama giderken ne kendileri ne de 
ekipleri gitmeli. Kendileri ve 
ekipleri ile birlikte bu mücadeleyi 
sürdürmeliyiz. Yeni il başkanımız 
ve yönetim kuruluna başlarılar 
diliyorum. Şimdi artık ben değil 
biz zamanı. Biz olmanın gücünü 
de alanda göstereceğiz. Hem 
vatandaşa hem de bu karanlık 
iktidara göstereceğiz. Tekrar 
birlik, beraberlik ve dayanışma 
duygusu ile sizleri selamlıyorum“ 
ifadelerine yer verdi. CHP 
Trabzon İl Başkanı Mustafa Bak, 
CHP Trabzon Milletvekili Sibel 
Suiçmez'e açıklamalarından 
dolayı teşekkür ederken CHP 
Trabzon Önceki Dönem İl 
Başkanı Nurcan Aşçı Demiröz'e 
çiçek takdiminde bulundu.
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CHP TRABZON İL BAŞKANLIĞI'NDA DEVİR TESLİM TÖRENİ GERÇEKLEŞTİ
Cumhuriyet Halk Partisinin Trabzon İl Başkanlığı seçimlerinin ardından parti binasında devir teslim töreni gerçekleştirildi. Eski İl Başkanı Nurcan Aşçı Demiröz görevini yeni başkan Mustafa Bak'a devretti.

MERKEZiM HER YERDE PROJESi DEVAM EDiYOR
Gençlik ve Spor Bakanlığı Spor Genel Müdürlüğü´nün üç yıl önce 81 ilde başlattığı “Merkezim Her Yerde” projesi ile çocuklar spor ve kültürel etkinliklerle buluşmaya devam ediyor.

2019-2020 eğitim öğretim yılı 
ile birlikte dört yıl önce Gençlik 
ve Spor Bakanlığı Spor Genel 
Müdürlüğü´nün destekleri ile 
81 ilin Gençlik Merkezi 
Müdürlüğü tarafından 
başlatılan “Merkezim Her 
Yerde” projesi devam ediyor. 
Merkezim Her Yerde projesi 
kapsamında Çarşıbaşı İlçesi 
Yavuzköy Mahallesi İlk ve 
Ortaokulunda Gönüllüler ile 
birbirinden eğlenceli etkinlikler 
gerçekleştirildi.
“VAKFIKEBİR GENÇLİK 
MERKEZİ OLARAK 
FAALİYETLERİMİZİ 
SÜRDÜRMEYE DEVAM 
EDECEĞİZ”
Proje kapsamında Vakfıkebir 
Mustafa Turupçu Gençlik 
Merkezi Müdürlüğü´n de 
görevli gençlik liderleri, 
Çarşıbaşı ilçesi Yavuzköy 
Mahallesini ziyaret ederek, 
köy okulunda eğitim öğretim 

gören öğrencilerle bir araya 
geldiler. Öğrencilere 
“Merkezim Her Yerde” projesi 
kapsamında 
gerçekleştirecekleri sanatsal 
ve sportif faaliyetler hakkında 
bilgi veren gençlik liderleri, 
öğrencilerle birlikte doyasıya 
eğlendiler. Yeni eğitim öğretim 
sezonun başlamasıyla birlikte 
Gençlik Merkezi 
Müdürlüğü´nün de projelerini 
hayata geçirmeye devam 
ettiğini söyleyen Mustafa 
Turupçu Gençlik Merkezi 
Müdürü Yunus Ali Civil, 
Merkezim Her Yerde projesi 
kapsamında gençlerimizle 
buluşmaya devam 
edeceklerinin altını çizdi. 
Müdür Civil:“Gençlik ve Spor 
Bakanlığı Spor Genel 
Müdürlüğümüzün dört yıl önce 
81 ilde başlattığı “Mobil 
Gençlik Merkezi” projesi ile 
çocuklarımızı spor ve kültürel 

etkinliklerle buluşturmaya 
devam ediyoruz.  Bu 
bağlamda gençlik liderleri ve 
gönüllü üyelerimiz “Merkezim 
Her Yerde” projesi 
kapsamında gençlerimizle 
buluşmaya devam ediyor. 
Proje kapsamında Çarşıbaşı 
ilçemize bağlı Yavuzköy 
Mahallemizi ziyaret ederek 
Yavuzköy İlk ve Ortaokulu 
bahçesinde kurduğumuz 
sanatsal ve sportif stantlar ile 
çocuklarla doyasıya eğlendik. 
Gençlik Merkezimizde görevli 
gençlik liderleri ve gönüllü 
gençlerimiz, ilk olarak 
'Merkezim Her Yerde´ projesi 
kapsamında öğrencilere; 
sanatsal, sportif ve kültürel 
alanlarda bilgiler verdi. Öte 
yandan öğrencilere, 
merkezimizin faaliyetlerinde 
anlatıldı. 
“GENÇLER ARASINDA 
SOSYAL FARKINDALIK 

OLUŞTURARAK SAĞLIKLI 
BİR İLETİŞİM ORTAMI 
OLUŞTURMAK”
Hayata geçirilen “Merkezimiz 
Her Yerde” projesindeki amaç, 
gençler arasında sosyal 
farkındalık oluşturarak sağlıklı 
bir iletişim ortamı oluşturmak, 
sorumluluk duygularını 
geliştirmek ve topluma daha 
duyarlı bireyler kazandırmak, 
kırsalda yaşayan ve köy 
okulunda okuyan gençlere 
gençlik liderlerimizin 
aracılığıyla vizyon 
kazandırmak, gençlere çevre 
bilinci kazandırmak, gençlerde 
aidiyet duygusu oluşturmak ve 
bununla birlikte gönüllü 
gençlerimizin ve 
öğrencilerimizin moral ve 
motivasyonunu arttırmaktır. 
Gençlik ve spor bakanlığının 
Merkezim Her Yerde ve 
Gençlerin İyilik Ağacı projeleri 
kapsamında köy okullarımızı 
gezmeye devam ediyoruz. Bu 
hafta Yavuzköy ilk ve orta 
okulunu ziyaret ettik. Okul 
bahçesine oyun istasyonları 
kurarak gençlerimize güzel bir 
gün yaşattık. Öğrencilerimiz 
hem oyun oynadılar hem de 
oynanan oyunlar hakkında 
bilgi sahibi oldular. Vakfıkebir 
Mustafa Turupçu Gençlik 
Merkezi olarak faaliyetlerimizi 
sürdürmeye devam edeceğiz” 
ifadelerini kullandı.
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MUHTARLARA KAHVERENGi
KOKARCAYLA MÜCADELE
YÖNTEMLERi ANLATILDI

aymakamlık konferans 

Ksalonunda 
gerçekleştirilen toplantıda 

ziraat teknikeri Kemal Demir, 
önemli bir bitki sağlığı zararlısı 
haline gelen kahverengi 
kokarcayı tanıtıp mücadelesi 
hakkında detaylı bilgi verdi.
Evlerde ve çevresinde 
yapılacak kışlak mücadelesinin 

önemi anlatılarak mekanik 
mücadele kapsamında toplanan 
böceklerin mutlaka imha 
edilmesi gerektiği vurgulanan 
toplantıda, Sağlık 
Bakanlığından ruhsatlı haşere 
ilaçlarının etkili olduğunu ve 
mayıs ayından itibaren fındık 
bahçelerinde yapılacak 
mücadele ile biyolojik mücadele 

kapsamında devam eden 
Samuray arısı üretim 
çalışmaları aktarıldı.
Toplantıya, İlçe Tarım ve Orman 
Müdürü İlhami Gurtaran, 
Çarşıbaşı Ziraat Odası Başkanı 
İbrahim Öztürk, Muhtarlar 
Derneği Başkanı Yaşar Şimşek 
ve sivil toplum kuruluşu 
temsilcileri katıldı.

eçtiğimiz aylarda 

Ggündem olan halk 
otobüslerindeki ücretsiz 

taşıma konusuyla ilgili yeni bir 
gelişme yaşandı. Tüm Özel 
Halk Otobüsleri Birliği 
(TÖHOB) Başkanı Ercan 
Soydaş bakanlığın verdiği 
desteğin sadece 2 günü 
karşıladığını belirtti. 2 gün de 
kendilerinin fedakarlık 
yapacaklarını belirten Soydaş 
sadece ayın 1'i ile 4'ü 
arasındaki 4 günde ücretsiz 
yolcu taşıyacaklarını açıkladı. 
Tüm Özel Halk Otobüsleri 
Birliği (TÖHOB) Başkanı Ercan 
Soydaş, Türkiye genelindeki 
tüm özel halk otobüslerinin 
yalnızca her ayın 1'i ile 4'ü 
arası ücretsiz yolcu 
taşıyacağını bildirdi.
"DESTEK SADECE 2 GÜNÜ 
KARŞILIYOR"
TÖHOB üyeleri,Ticaret 
Odası'nda (ATO) içlerinde 65 
yaş üstü vatandaşların da 
olduğu ücretsiz taşıma hakkı 
olan 18 farklı grup hakkında 
karar almak için bir araya geldi. 
Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanlığının özel halk 
otobüslerine olan desteğini 
yetersiz bulduklarını dile 
getiren otobüs şoförleri, söz 
konusu desteklerin sadece 2 
günlük maliyetlerini 
karşıladığını öne sürdü. 
TÖHOB Başkanı Ercan 
Soydaş, burada yaptığı 

konuşmada, kendilerinin 
bugüne kadar fedakarlık 
yaptığını fakat son raddeye 
geldiklerini söyledi.
“4 GÜN ÜCRETSİZ 26 GÜN 
ÜCRETLİ OLACAK”
Şehit ve gazi aileleri, emniyet 
ve basın mensuplarının 
ücretsiz taşımadan sürekli 
yararlanabileceğini aktaran 
Soydaş, şunları kaydetti: 
"Bakanlığın verdiği 2 günlük 
taşıma desteğine biz de 2 
günlük bir fedakarlık yapalım. 
Daha önce açıkladığımız dört 
grup dışında kalan ve ücretsiz 
seyahat hakkı olan 18 farklı 
gruptaki yolcularımızı her ayın 
1'i ile 4'ü arası taşıyalım. Geri 
kalan kısımdan da rica 
ediyorum. Lütfen kamu 
araçlarını kullansınlar. Türkiye 
genelindeki tüm özel otobüsler 
yalnızca ayın 1'i ile 4'ü arası 
ücretsiz yolcu taşıyacak. 
Geriye kalan 26 gün 
taşımayacak."
"ARAÇLARA 
BİLGİLENDİRME YAZILARI 
ASACAĞIZ"
Soydaş, kararın nasıl 
uygulanacağı, vatandaş ile 
otobüs şoförlerinin karşı 
karşıya gelmesinin nasıl 
önleneceğine yönelik soru 
üzerine, "Mevzuata göre; 
cihazları sökmek gibi bir 
yetkimiz, hakkımız yok. 
Arkadaşlarımız 
vatandaşlarımızı uyaracak. 

Araçlarımıza da tüm Türkiye 
genelinde bilgilendirme yazıları 
asacağız. Arkadaşlarımızla 
yaptığımız toplantıda 'Kesinlikle 
vatandaşlarımızı incitmeyin' 
yönünde katı kurallar da 
koyduk. Çünkü hiçbir 
vatandaşımızın incinmesini 
istemeyiz. Burada sadece 
dikkat çekmek istediğimiz şu; 
hiçbir zaman 'vatandaşlarımıza 
verilen hak geri alınsın' 
talebinde bulunmadık, 
bulunmuyoruz da. Sadece 
esnaflarımıza yaptığı hizmetin 
bedeli ödensin istiyoruz. Bu 
konuda da hiçbir vatandaşımızı 
üzmeden arkadaşlarımız 
gerekli uyarılarını yapacak. Bizi 
anlayışla karşılayacaklarını 
umut ediyoruz" diye konuştu.
ÖZET OLARAK:
– Özel Halk Otobüsleri artık 
sadece ayın 1'i ile 4'ü arasında 
ücretsiz yolcu taşıyacak.
– Ücretsiz taşımadan 
faydalanacak özel gruplar ise 
şehit aileleri, gazi aileleri, 
emniyet mensupları ve basın 
mensupları olacak.
– Özel halk otobüsleri ile 
belediyeler arasında sürekli 
olarak ücretsiz yolcu taşıma 
konusunda anlaşmazlıklar 
yaşanıyordu.
– Kararın kamuoyunda nasıl 
karşılanacağı önemli bir konu 
olarak öne çıkıyor.
– Verilen kararın etkileri 
yakından takip edilecektir.

4 GÜN ÜCRETSİZ
26 GÜN ÜCRETLİ OLACAK
Tüm Özel Halk Otobüsleri Birliği (TÖHOB) Başkanı Ercan Soydaş, Türkiye genelindeki tüm
özel halk otobüslerinin yalnızca her ayın 1'i ile 4'ü arası ücretsiz yolcu taşıyacağını bildirdi.

17.10.2023

ihannüma Derneği 

Cöncülüğünde ülkemizin 
önde gelen STK'larının 

işbirliği ve desteğiyle organize 
edilen, Türkiye genelinde 81 il 
ve 92 İlçede yapılan “Aileler 
Sabah Namazında Buluşuyor” 
programı İlimiz Ortahisar 
İlçesi Ayasofya Cami'nde 

gerçekleştirildi.
Programa İl Müftümüz Selami 
Aydın, Trabzon Gençlik Spor İl 
Müdürü Lokman Arıcıoğlu, İl 
Müftü Yardımcısı Şakir Şahin, 
Ortahisar İlçe Müftüsü Dr. 
Selami Bağcı, aileler ve 
çocuklar katıldı.
Sabah namazı öncesinde 

Kur'an-ı Kerim okunmasıyla 
başlayan, İl Müftümüz 
Aydın'ın Sabah namazını 
kıldırmasının ardından 
tesbihat, tekbir, salavat, 
ilahiler ve sohbet ile devam 
eden program, dua ve 
çocuklara hediyelerin 
dağıtılması ile sona erdi.

Çarşıbaşı Tarım ve Orman Müdürlüğünce kahverengi kokarcayla ilgili muhtarlara yönelik bilgilendirme toplantısı yapıldı.

AiLELER SABAH NAMAZINDA BULUŞTU
Türkiye genelinde 81 il ve 92 İlçede yapılan “Aileler Sabah Namazında Buluşuyor”
programı Trabzon İlimiz Ortahisar İlçesi Ayasofya Cami'nde gerçekleştirildi.

BÜYÜKŞEHİR KÜLTÜR SANAT
ETKİNLİKLERİNDE HIZ KESMİYOR
Trabzon Büyükşehir Belediyesi, kültür sanat etkinliklerine hız kesmeden devam
ediyor. Birbirinden çeşitli etkinlikler, sanatseverler tarafından ilgiyle takip ediliyor.

rabzon Büyükşehir 

TBelediyesi tarafından her 
ay düzenli olarak 

gerçekleştirilen kültür sanat 
etkinlikleri, ekim ayında da hız 
kesmeden devam ediyor. 31 
Ekim tarihine kadar birbirinden 
farklı etkinlikler, sanatseverlerle 
buluşacak. Söyleşilerden 
sempozyumlara, tiyatro 
gösterilerinden konserlere kadar 
birçok renkli etkinlik 
Trabzonluların beğenisini 
kazanıyor. Büyükşehir 
Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler 
Dairesi Başkanlığı, tüm 
sanatseverleri ücretsiz 
gerçekleştirilen etkinlikleri 
izlemeye davet etti.
“BAŞKAN ZORLUOĞLU'NA 
TEŞEKKÜR ETTİLER”
Büyükşehir Belediyesi 
tarafından hayata geçirilen 
birbirinden farklı kültür sanat 
etkinlikleri için yetkililere 
teşekkür eden sanatseverler, 
“Büyükşehir Belediyesinin her 
ay gerçekleştirdiği ve her 
kesime hitap eden kültür-sanat 
etkinlikleri nedeniyle 
memnuniyet duyuyoruz. 
Etkinliklerin aylık olarak kitapçık 
haline getirilmesi de takip 

etmemiz açısından büyük 
kolaylık oluşturuyor. Kültüre ve 
sanata önem veren Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu başta olmak 
üzere emeği geçen ekibine 
teşekkür ediyoruz” ifadelerini 
kullandılar.
“43. ULUSLARARASI 
TRABZON YARI MARATONU 
GERÇEKLEŞTİRİLECEK”
43. Uluslararası Trabzon Yarı 
Maratonu kapsamında 27 Ekim 
Cuma günü Yenimahalle Fuar 
Alanı'nda Konserler, Halk 
Oyunları gösterileri, Sportif 
sahne programları, çocuk 
eğlence alanları, oyun parkurları 
gibi farklı etkinlikler 
gerçekleştirilecek. 28 Ekim 
Cumartesi günü ise 43. 
Uluslararası Trabzon Yarı 
Maratonu, Yenimahalle Devlet 
Sahil Yolu Cad. Şehit Asteğmen 
Coşkun Davulcu Üst Geçidi 
altında start verecek. Saat 
8.00'de başlayacak maraton 
programı, 13.30'da ödül törenini 
ardından sona erecek.
“EKİM AYI PROGRAMINDA 
NELER OLACAK?”
Kültür Sanat Festivali 
kapsamında 13-31 Ekim 

tarihleri arasında Hamamizade 
İhsan Bey Kültür Merkezi'nde 
düzenlenecek etkinlikler şu 
şekilde;
17 Ekim Salı saat 18.30'da 
“Türk Tarihi Kökenleri” konulu 
söyleşi
20 Ekim Cuma saat 20.00'de 
"Aldatan Oyun” isimli yetişkin 
tiyatro gösterisi.
21 Ekim Cumartesi saat 13.00 
ve 15.00'te "Keloğlan'ın 
Altınları” isimli çocuk tiyatro 
oyunu.
22 Ekim Pazar saat 13.00 ve 
15.00'te "Ağustos Böceği İle 
Karınca” isimli çocuk tiyatro 
oyunu.
23 Ekim Pazartesi saat 14.00'te 
“Gençlerle Hayata Dair” isimli 
söyleşi
26 Ekim Perşembe saat 
20.00'de “Bizim Hikâyemiz” 
isimli söyleşi
27 Ekim Cuma saat 20.00'de 
Halk Oyunları Gösterisi.
28 Ekim Cumartesi saat 13.00 
ve 15.00'te "Ayı Tofi Bal 
Yolunda” isimli çocuk tiyatro 
oyunu.
29 Ekim Pazar saat 13.00 ve 
15.00'te "Oyuncak Müzesi” 
isimli çocuk tiyatro oyunu.
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A Milli Futbol Takımı, 2024 Avrupa Futbol Şampiyonası (EURO 2024) elemelerinde D Grubu'ndaki 7. maçında Konya'da Letonya'yı 4-0 mağlup etti.

4-0

EFA 2024 Avrupa 

UŞampiyonası (EURO 
2024) Elemeleri D 

Grubu yedinci maçında 
Türkiye A Milli Futbol Takımı, 
Konya'da Letonya'yı konuk 
etti. Karşılaşmayı 4-0 kazanan 
Türkiye, son maçlar öncesi 
Almanya'da düzenlenecek 
olan EURO 2024'e katılmayı 
garantiledi. İlk yarısı golsüz 
berabere biten karşılaşmada 
Türkiye'yi galibiyete taşıyan 
golleri 58. dakikada Yunus 
Akgün, 83 ve 90+2. dakikada 
Cenk Tosun ve 87. dakikada 
Kerem Aktütkoğlu kaydetti. 
Maçta Abdülkerim Bardakcı ve 
Roberts Savalnieks'in kafa 

vuruşlarında direkler gole izin 
vermedi. Grubun diğer 
maçında Galler, Hırvatistan'ı 
2-1 mağlup etti. Bu sonuçlarla 
Türkiye, maç fazlasıyla 
puanını 16 yaparak grupta 
liderliğini sürdürdü. Galler 
puanını 10'a yükseltirken, 
Hırvatistan da 10 puanda 
kaldı. Milliler gruptaki son 
maçında 21 Kasım'da Galler'e 
konuk olacak. Stefan Kuntz'un 
ardından göreve gelen 
Vincenzo Montella, 
Hırvatistan'dan sonra Letonya 
karşısında da Türkiye'yi 
galibiyete taşıyarak ikide iki 
yaptı. Türkiye, Vincenzo 
Montello yönetimindeki iki 

maçta da gol yemezken, rakip 
fileleri 5 kez havalandırdı.
“İLK GOL VAR'DAN 
DÖNDÜ”
Yunus Akgün'ün 21. dakikada 
ağlara giden topu, Video 
Yardımcı Hakem (VAR) 
incelemesi sonrası ofsayt 
gerekçesiyle gol değeri 
kazanmadı. Ceza alanında 
savunmanın uzaklaştıramadığı 
topu önünde bulan Yunus 
Akgün'ün vuruşunda top 
ağlarla buluştu. Ancak yapılan 
VAR kontrolü sonrasında, gol 
öncesinde Hakan 
Çalhanoğlu'nun ofsaytta 
olduğu gerekçesiyle gol 
geçersiz sayıldı.

16. ORHAN KAYNAR FUTBOL TURNUVASI SONA ERDi
Trabzon Gazeteciler Cemiyeti tarafından organize edilen 16. Orhan Kaynar Futbol Turnuvası final müsabakası programı Trabzon Valisi Aziz Yıldırım'ın katılımı ile sona erdi.

ürriyet Gazetesi 

HKaradeniz Temsilciliği 
görevini yürütürken 

2001'de hayatını kaybeden 
gazeteci Orhan Kaynar anısına 
bu yıl 16'incisi düzenlenen 
Orhan Kaynar Futbol 
Turnuvası'nın final 
müsabakasıyla sona erdi.
Trabzon Gazeteciler Cemiyeti 
(TGC) tarafından düzenlenen 
16. Orhan Kaynar Futbol 
Turnuvası final müsabakası ile 
sona erdi. Final 
müsabakasında Tam Saha 
Pres, Fırtına FC'yi 2-0'lık 
galibiyet ile geçerek 
şampiyonluk kupasının sahibi 
oldu. Şampiyonluk maçı 
öncesinde Şöhretler Karması 
maçı gerçekleştirilerek şehir 
protokolü renkli görüntüler 
oluşturdu. Müsabakaların 
ardından gerçekleştirilen ödül 

töreninde turnuvaya sponsor 
desteği sunan MEKAP adına 
Selçuk İskender'e, Aydınlar 
Grup adına Firar Aydın ile Onur 
Aydın'a, NANO Yapı Denetim 
adına Tülay Adanur'a, Kebir 
Süt adına Mustafa Karadeniz'e 
ve 4K Kazaz İnşaat adına 
Necati Kazaz'a, Trabzon Valisi 
Aziz Yıldırım tarafından plaket 
takdim edildi. Turnuvaya 
katkılarından ötürü TFF adına 
Trabzon Bölge Müdürü Hamdi 
Aslan plaketini Trabzonspor 
Yönetim Kurulu Üyesi Coşkun 
Aydın'ın elinden, Trabzonspor 
adına Yönetim Kurulu Üyesi 
Coşkun Aydın plaketini TFF 
Trabzon Bölge Müdürü Hamsi 
Aslan'ın elinden aldı. Şöhretler 
maçını yöneten TFF eski Süper 
Lig Hakemi Alican Lakot 
plaketini TGC eski Başkanı 
Osman Çavuşoğlu'nun elinden, 

Turnuvanın final kaçını yöneten 
orta hakem Yalçın Köroğlu 
plaketini Türkiye Spor Yazarları 
Derneği Asbaşkanı Murat 
Taşkın'ın elinden aldı.
Turnuvada En Centilmen Takım 
seçilen U70 adına TTSO 
Başkanı Erkut Çelebi ve TFF 
eski Süper Lig Hakemi Hamza 
Mısır ödüllerini Trabzon İl 
Sağlık Müdürü Dr. Hakan 
Usta'nın elinden, Turnuvanın 
En Centilmen Oyuncusu 
seçilen Bekir Koca ödülünü 
Trabzon İl Emniyet Müdürü 
Murat Esertürk'ün elinden, 
Turnuvanın Gol Krallığını 
paylaşan Muhammet 
Karakullukçu ile Çağrı Aktaş 
ödüllerini Trabzon Gençlik ve 
Spor İl Müdürü Lokman 
Arıcıoğlu'nun elinden 
aldı.Turnuvanın ikinci takımı 
Fırtına FC'ye kupasını ve 

hediyelerini TTSO Başkanı 
Erkut Çelebi ile Orhan 
Kaynar'ın kardeşi Mustafa 
Kaynar takdim ederken, 
Turnuvanın Şampiyonu olan 
Tam Saha Pres'e kupasını ve 
hediyelerini Trabzon Valisi Aziz 
Yıldırım ile Orhan Kaynar'ın eşi 
Mine Kaynar takdim etti. 
Turnuvada oynanan Şöhretler 
Karşılaşması ve Final 
Müsabakası öncesinde klasik 
haline gelen döner ikramı da 
yoğun ilgi gördü. Turnuva 
Finali'ne katılan isimler 
arasında Trabzon İl Kültür ve 
Turizm Müdürü Tamer Erdoğan, 
Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanlığı Bölge Müdürü Murat 
Güler, Maçka Belediye Başkanı 
Koray Koçhan ve Trabzon 
Üniversitesi İletişim Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Erdem 
Taşdemir de yer aldı.


